
Zápis z 273. zasedání AS MFF UK dne 8. června 2022 

Přítomni prezenčně: Z. Drozd, A. Farkaš, R. Grill, K. Houfek, M. Novotná, L. Nowak, O. Pangrác, 

J. Stráský, V. Švandelík, B. Vidová-Hladká, K. Vokálová, P. Vincena (do 19:30), F. Zajíc, 

D. Zámyslický (od 18:25) 

Přítomni distančně: C. Brom, J. Fiala, V. Kala, , M. Krtička (do 20:05), J. Pavlů (od 20:20), 

M. Tancer, K. Tůma (od 18:25) 

Hosté prezenčně: M. Rokyta, Z. Doležal, V. Kuboň, P. Michálek, A. Pelikánová 

Hosté distančně: V. Dolejší, I. Vrbová 

 

1. Schválení programu 273. zasedání AS MFF UK 

2. Představení nových členů SKAS MFF UK 

3. Volba předsedy a jednatele AS MFF UK 

4. Volba předsedů pracovních komisí a jmenování jejich členů 

5. Informace vedení fakulty 

6. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2022 

7. Návrh nájemní smlouvy nebytového prostoru na Malé Straně (Profesní dům) 

8. Návrh dohody o prodloužení nájmu na nebytový prostor (bufet v Trojí) 

9. Různé 

 

Zasedání proběhlo hybridní formou v zasedací místnosti M252 v budově Ke Karlovu 3 a zároveň 

prostřednictvím platformy Zoom. Zasedání zahájil Z. Drozd v 18:05.  

 

1. Schválení programu 273. zasedání AS MFF UK  

 

AS MFF UK schvaluje program 273. zasedání AS MFF UK tichým souhlasem.  

 

2. Představení nových členů SKAS MFF UK 

 

Z. Drozd představil nové členy SKAS MFF UK a předal jim osvědčení.  

 

3. Volba předsedy a jednatele AS MFF UK 

Volba předsedy AS MFF UK proběhla tajnou volbou prostřednictvím on-line systému.  

Kandidát Z. Drozd: 17 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. Z. Drozd byl zvolen předsedou AS 

MFF UK.  

Volba jednatele AS MFF UK proběhla tajnou volbou prostřednictvím on-line systému. Kandidát 

V. Švandelík: 17 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. V. Švandelík byl zvolen jednatelem AS 

MFF UK.  

4. Volba předsedů pracovních komisí a jmenování jejich členů 

Současní předsedové komisí AS MFF UK představili činnosti těchto komisí.  

SKAS doporučuje na předsedu legislativní komise A. Farkaše a na předsedu studijní komise 

L. Nowaka.  Z. Drozd navrhl R. Grilla na předsedu ekonomické komise. 

Volba předsedy ekonomické komise AS MFF UK proběhla tajnou volbou prostřednictvím on-line 

systému. Kandidát R. Grill: 17 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. R. Grill byl zvolen 

předsedou ekonomické komise AS MFF UK.  



Volba předsedy legislativní komise AS MFF UK proběhla tajnou volbou prostřednictvím on-line 

systému. Kandidát A. Farkaš: 17 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. A. Farkaš byl zvolen 

předsedou legislativní komise.  

Volba předsedy studijní komise AS MFF UK proběhla tajnou volbou prostřednictvím on-line 

systému. Kandidát L. Nowak: 18 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel. L. Nowak byl zvolen 

předsedou studijní komise.  

5. Informace vedení fakulty  

 

M. Rokyta 

• Po podrobné diskusi byly zejména z praktických důvodů na letní období svěšeny vlajky 

Ukrajiny z budov fakulty.   

• V průběhu července očekáváme výzvu OP JAK – Špičkový výzkum. Fakulta připravuje 

celkem 3 projekty v nichž je hlavním řešitelem Univerzita Karlova, a řadu projektů, v nichž 

bude Univerzita spoluřešitelem.  

• K 30. červnu bude ukončen provoz počítačové laboratoře Ke Karlovu 3. Proběhne 

stěhování, jehož výsledkem bude mimo jiné vytvoření prostoru pro řešení projektu ERC 

M. Kozáka nebo místnosti pro studenty (Respirium).   

• Licence Zoom prostřednictvím lékařské fakulty (hrazené dosud plně Univerzitou) budou 

z poloviny hradit fakulty. Bude redukován počet těchto licencí a budou zachovány jen ty, 

které jsou potřeba. Licence informatické sekce (virtuální učebny) budou postupně 

utlumeny; licence prostřednictvím Cesnet jsou dosud prodlouženy do podzimu, ale není 

zřejmé, jaký bude další postup. Existuje tendence přesunout výuku na MS Teams.  

• Vícepráce na opláštění těžkých laboratoří jsou dosud stále plánovány ve výši 10 mil. Kč 

dle informace na předchozím zasedání AS MFF UK.  

• Přestavba zasedací místnosti v suterénu Ke Karlovu 3 by měla být dokončena do konce 

června.  

• Slavnostní setkání partnerů MFF UK se uskutečnilo 30. května v Karolinu. Do programu 

vstoupily 4 nové společnosti. Několik partnerů projevilo zájem o tzv. „industriálního 

studenta“.  

• Proběhlo výběrové řízení na vedoucí/ho hospodářského oddělení.  

 

L. Kuboň  

• V souladu se sankcemi vůči Ruské federaci a Bělorusku je nutné zajistit, aby studenti z 

těchto zemí nepřišli do styku s kritickými technologiemi. Dle šetření univerzity se toto 

potenciálně týká 17 studijních programů, žádný z nich není bakalářský. Garanti každého 

z těchto programů zpracují zprávu o potenciálním kontaktu s kritickou infrastrukturou.  

 

F. Zajíc 

• Solidarita vůči Ukrajině nesmí polevit.  

 

  



A. Farkaš 

• Jaký byl poměr firem na setkání partnerů MFF UK mezi informatikou a fyzikou?  

 

M. Rokyta  

• Všichni industriální studenti se týkají informatiky. Celkový poměr neumím říct, 

u některých firem (Škoda Auto, ČEZ) nelze ani zaměření rozlišit.  

 

6. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2022 

 

R. Grill informoval o zasedání EK AS MFF UK, které se konalo 6. června 2022.  

 

M. Rokyta podrobně představil rozpočet na rok 2022 a principy jeho tvorby.  

 

Meziroční nárůst cen energií je celkově přibližně 100 %. Vedoucí správy budov podrobně popsal 

možnosti energetických úspor. Děkan fakulty bude adresovat všem zaměstnancům výzvu, aby se 

zaměřili na úspory energií.  

 

AS MFF UK schvaluje rozdělení strategického fondu děkana z programu Cooperatio takto:  

 

5 % dotace na DKRVO prostřednictvím tzv. „nástroje podporujícího strategické priority součásti 

v oblasti tvůrčí činnosti“ (čl. 3 odst. 3 Opatření rektora č. 18/2021), dále jen „strategický fond“ 

je využito: 

 

• k financování 50 % částky, kterou se podílí řešitelé Primus/MFF UK na dofinancování 

těchto projektů (jde cca o 45 % „strategického fondu“); 

 

• k bonifikaci za v roce 2022 řešené projekty ERC, určené pro danou sekci (jde cca o 30 

% „strategického fondu“); 

 

• zbytek částky je rozdělen mezi sekce v dohodnutém poměru 2:1:1; tato částka je určena 

pro podporu strategických priorit dané sekce (jde cca o 25 % „strategického fondu“). 

 
Hlasování 

19 - 0 - 0 

 

AS MFF UK schvaluje financování jednotlivých projektů Cooperatio takto:  

 
Physics    282 510 554  Kč 

Comp. Science       69 078 287  Kč 

Mathematics     66 533 175  Kč    

Education       5 263 000  Kč 

Chemistry       3 423 000  Kč 

Linguistics          625 000  Kč 

Economics       4 127 500  Kč 

Environmental                 800 000  Kč 

Hlasování 

19 - 0 - 0 

 

  



AS MFF UK schvaluje „Návrh rozpisu dotace a příspěvků pro rok 2022“ tak, jak je 

předkládá vedení fakulty. 

 

Hlasování 

19 - 0 - 0 

 

AS MFF UK schvaluje rozpočtové úpravy k 1. 1. 2022 tak, jak je předkládá vedení fakulty. 

 

Hlasování 

19 - 0 - 0  

 

7. Návrh nájemní smlouvy nebytového prostoru na Malé Straně (Profesní dům) 

 

 

Smlouvu představila I. Vrbová. Proběhla diskuse o možnosti navyšování úhrad za energie 

v případě dalšího nárůstu cen.  

 

AS MFF UK souhlasí s návrhem nájemní smlouvy nebytového prostoru na Malé Straně 

(Profesní dům) na dobu 1. 11. 2022 – 31. 12. 2023. 

Hlasování 

18 - 0 - 1  

 

 

8. Návrh dohody o prodloužení nájmu na nebytový prostor (bufet v Trojí) 

 

Smlouvu představila I. Vrbová. Proběhla diskuse o zvětšení výměry bufetu, která není 

zohledněna ve smlouvě.  

 

AS MFF UK schvaluje návrh dohody o prodloužení nájmu na nebytový prostor, kterým je 

bufet v budově MFF UK, V Holešovičkách 2, Praha 8, na dobu 1. 11. 2022 – 31. 12. 2023 

s výhradou technické opravy pronajímaných metrů čtverečních dle dislokačního výměru 

bez vlivu na výši nájemného. 

 

Hlasování 

15 - 0 - 4  

9. Různé 

 

Z. Drozd: Na příštím zasedání by bylo vhodné vyhlásit volby do ZKAS. 

 

Diskutovaly se drobné úpravy v pavilonu Impakt (otevírání dveří, kvalita betonáže).  

 

C. Brom: Výběrové řízení na nového kvestora probíhá. Vedení univerzity otevřelo otázku 

souběhu pracovních poměrů na různých fakultách. Bylo by vhodné, aby se k materiálu vyjádřilo 

i vedení fakulty.  

 

M. Rokyta: Ano.  

 

Následující zasedání AS MFF UK se bude konat 22. června 2022.  

Zasedání bylo ukončeno ve 21:05. 

Zapsal: J. Stráský 


